

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. Date: 29-01-2026 01:50:32 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة التاريخ: 29-01-2026 01:50:32 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. was held on 11:00 On 29-01-2026 at TEAM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 85.738%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الصناعات البتروكيماوية الوسيطة بتاريخ 29-01-2026 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في . TEAM وبنسبة حضور 85.738 %
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
The Extraordinary General Assembly approved, with 100% of the attendance, increasing the number of board members from 5 to 7.	تمت الموافقة من قبل الهيئة العامة غير العادية بنسبة 100% من نسبة الحضور على رفع عدد اعضاء مجلس الادارة من 5 اعضاء الى 7 اعضاء .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: manar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الادارة اسم المستخدم: manar